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                                                         Zápis z  výroční schůze                                        

Datum : 7.2.2025

Místo : Vlásenka ,Česká Metuje

Účastníci :

Ivana Jirsová

Miroslav Jirsa 

Miroslava Jirsová

Jan Máša

Dita Pospíšilová

Hosté:

Martina Dufková

Karolína Řeháčková

Program:

“ Program zahájila Ivana Jirsová, která přivítala všechny přítomné a představila hlavní body       
jednání.



“ Byly zmíněny, soudní spory spojené s pozemkem spolku,  požár základny  z března 2024 další 
průběh

“ Pronájem pozemku sadu a jeho další využití

Přehled uplynulého roku

“ Ivana Jirsová představila přehled akcí a projektů realizovaných v roce 2024, včetně mediálních akcí 
a akce Zažij kulturní dědictví lidstva, kterých bylo celkem 99.

“ Veřejné akce celodenní kde se účastnilo v průměru 1500 lidí - 55x

Průměrný počet účastnických hodin na jednu akci 12000 (12000 x 8 x  55) = 660000/rok

“ Školní akce 13 x po 2,5h kde se účastnilo kolem 80 dětí na jedné akci 

průměrný počet účastnických hodin /os 200.(200 x 13) = 2600/rok

“ Akce v domovech a sociálních ústavech 32x

Průměrný počet účastnických hodin na jedné akci 560 (zhruba 140 lidí na jedné akci)

560 x 32 = 17920/rok 

Celkem za rok 680520 účastnických hodin.

Programy probíhaly s kontaktem a besedou. Tím se naše akce zvedli o několik procent, a myslím ,že 
na náš malý spolek je to nadprůměr.

“ Akce a vystoupení v médiích s celorepublikovou prezentací.

1x TV Brno ( dobré ráno) 

1X TV Markýza Slovensko Inkognito

2x rádio sever Ustí nad Labem

1x Rozhlas Hradec Králové

Diskuze o nových projektech a plánech na rok 2025

“ Miroslava Vidímová navrhla nové iniciativy pro následující rok, včetně rozšíření programu pro školy 
a veřejnost, dětský den spolku. Také přípravy na další ročník a to již X. Zažij kulturní dědictví se 
nesmí opomenout včasná prezentace a pozvánky nejen do zahraničí.

“ Ivana Jirsová podpořila rozvoj nových terapeutických aktivit v sociálních ústavech a zvážení zda 
pořádat dětský den spolku.

Co se týče základny, další plány se uskuteční dle rozhodnutí soudu, který se řeší od roku 2021.

Finanční zpráva a rozpočet na rok 2025



“ Miroslav Jirsa předložil finanční zprávu za rok 2024, a návrh rozpočtu na rok 2025, který byl 
jednomyslně schválen.

Různé

“ Dita Pospíšilová navrhla zlepšení komunikace mezi členy a širší veřejností prostřednictvím 
sociálních médií.

“ Dále se jednalo a diskutovalo o zajištění zvířat během vícedenních akcí a výpomocí na veřejných 
akcích i nadále zůstávají v kompetenci zajištěním krmení a péče Martiny Tarantové a Karolíny 
Řeháčkové dle časových možností. Co se týče výpomoci  na akcích, zůstává nadále platit jako v 
loňském roce, měsíc před akcí potvrdit účast na akci.

Závěr:

Schůze byla ukončena poděkováním za účast a podporu projektu

Dne 7.2.2025         Ve Vlásence


